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CompUfair en ALV op 22 april 2023
René Suiker

Een terugblik

Was u er ook bij?

Op zaterdag 22 april 2023 werd van 10.00 tot 15.30 uur in HF
Witte in De Bilt weer een CompUfair gehouden. Was u erbij,
dan kunt u vast beamen dat het weer een geslaagd evene‐
ment was. Was u er niet bij, hopelijk kan dit artikel u in elk
geval over de hoogtepunten informeren en liever nog, u er‐
toe brengen om de volgende keer ook te komen.

Zoals de vaste lezers intussen weten, ik sukkel wat met mijn
gezondheid, maar desondanks was ik weer bij en hoewel ik
het niet heel de middag volhield, had ik zeker geen spijt van
mijn bezoek. En de sfeer was uitstekend, dus ik vermoed dat
de circa 175 overige bezoekers ook geen spijt hadden.

Zoals ik in het verslag van de kaderdag (zie de vorige editie van
de SoftwareBus) al aangaf, de CompUfairs zijn de kern van
CompUsers en zo wordt het ook beleefd. Het was een groot ge‐
noegen om alle bekenden weer eens te zien en te spreken. En
hoewel 175 bezoekers een heleboel lijkt (en feitelijk ook is),
we liepen elkaar zeker niet in de weg. Aan de stand had ik con‐
tinue toeloop, maar ik had ook de tijd voor een goed gesprek
met iedereen. Deze keer had ik me echt toegelegd op Scratch
en dat lijkt nu toch eindelijk echt populair te worden. Dat doet
me deugd, want het is werkelijk heel leuk.

De oplettende lezer heeft intussen gezien, dat de traditione‐
le eindtijd van 16:00 uur met een half uur vervroegd is. Nog
altijd een half uur langer dan de HCC!Kennisdag, maar toch
wat korter dan we gewend zijn. En ook iets langer dan ik in
mijn huidige conditie volhoud, dus ik was iets eerder weg.
Bij vertrek had ik zelfs nog even een verkeerde jas aange‐
trokken. Gelukkig herstelde ik dat snel, toen ik doorhad dat
er een rol snoep in mijn zak zat. Die had ik zeker niet bij
me, dus nog eens goed gekeken. Het zou een goede ruil zijn
geweest, want mijn jas was iets meer afgeleefd, maar ik heb
’m toch weer teruggehangen. En het snoep erin gelaten. Ex‐
cuses aan de eigenaar, maar ik heb ’m zeker onbeschadigd
teruggehangen en ook niets eruit verwijderd, behalve dus
kortstondig de rol Mentos.

Het programma

Enfin, wat was er dan allemaal te doen. Wel, we hadden
weer een aantal zalen tot onze beschikking. De Colenbergh‐
zalen (1 en 2) waren weer de traditionele ‘grote’ zaal, waar‐
bij de wand tussen de twee zalen deels open, deels dicht
was. Dat hebben we wel eens eerder gedaan en dat pakte
goed uit. Je hebt dan een soort U‐vorm, waardoor je eigen‐
lijk enerzijds alle groeperingen een wand geeft om iets op te
projecteren en anderzijds een open aanblik geeft, waardoor
de bezoekers in één oogopslag alles kunnen overzien. Ik denk
dat dit vaker gebruikt gaat worden. En hielden we traditi‐
oneel in Colenberghzaal 2 de ALV, dat hebben we nu ver‐
plaatst, maar daarover straks meer. Behalve de grote zaal
was er ook nog de naastgelegen Statenkamer in gebruik, voor
onze gasten van ‘Treinsimulater’, ‘ECS’ en ‘Modelbaanauto‐
matisering’.
Verder hadden we drie zalen in gebruik voor de lezingen en,
zoals gezegd, de ALV. Dit waren de ‘Over de Veghtzaal’, de
‘Jagtkamer’ en de ‘Oostbroeckzaal’. Deze laatste zaal was
tot dan vooral in gebruik door het Platform ‘Muziek’, maar
die stonden deze keer weer in de grote zaal.

De grote zaal

Laten we eens door de grote zaal heen lopen. Vanaf de bar
bekeken kom je eerst in de Colenberghzaal 1, waar je je
kunt aanmelden bij de informatiebalie. We hebben ongeveer
alle bezoekers ook geregistreerd. Bij registratie kregen alle
bezoekers een muntje voor een kop koffie (of thee, of iets
anders) dus dat was een goede motivatie. Verder was er niet
heel veel meer te koop, want nu breedband internet
gemeengoed is geworden, is er niet heel veel belangstelling
meer voor software of CD of DVD. Ik heb zelf net een nieuwe
desktop gekocht, daar zit niet eens meer een DVD‐speler in.
Maar je kon je bij de balie niet alleen registreren, hier was
ook de plattegrond en het lezingenprogramma te verkrijgen.

Figuur 1 ‐ Colenberghzaal 1

Verder trof je dus in deze zaal een aantal van onze Platforms
en een aantal collega‐interessegroepen. Ook zag je combi‐
naties, en dat is geheel in lijn met onze doelstelling voor
2023, waarover straks meer. Hier dus het Platform WebOnt‐
werp, dat deze keer overigens alleen door mij verte‐
genwoordigd werd en ik had mij deze keer vooral toegelegd
op Scratch. Daarnaast, in werkelijkheid op grotere afstand
dan het lijkt, zat het Platform Linux, goed vertegenwoordigd
en ook met veel toestroom, waarschijnlijk een gevolg van de
vele lezingen rondom Linux, waarover straks meer. Daarna
kwam je bij de Platforms DigiVideo en DigiFoto uit. Beide
Platforms hadden ook lezingen verzorgd en op de stand viel
ook het nodige te zien en uit te proberen. Daarna was er de
HCC!Testbank. Heel keurig naast de mensen die artikelen te
koop aanboden, dus als je twijfelde of iets zou werken, even
opzij en je kon het laten uitzoeken. Ik heb niet naar de om‐
zet gevraagd, maar bij de verkoop was in elk geval voldoen‐
de toeloop te bespeuren. Naast de verkoop had je de
interessegroep Genealogie, altijd een trouwe gast op onze
evenementen en ook daar als altijd een hartelijk onthaal.

Het midden van de zaal was deze keer voor zitjes ingeruimd,
zodat het nader tot elkaar komen ook in de zaal kon gebeu‐
ren. Dit is men nog niet zo gewend, veel uitgebreidere ge‐
sprekken met een drankje vonden toch nog plaats in de
foyer, maar het maakte het geheel wel overzichtelijk. De
stand van de SoftwareBus was niet echt bemand, omdat de
vertegenwoordigers van de SoftwareBus ook op andere



2

plaatsen moesten zijn. En we kunnen veel bij CompUsers,
maar we kunnen onszelf nog steeds niet splitsen. Maar men
kon desondanks met vragen over de SoftwareBus wel
terecht.

En uiteraard moet ik ons Platform Windows niet vergeten,
dicht bij de bar, maar die bar was niet in gebruik. Veel men‐
sen hebben toch nog vragen over Windows, maar dit Plat‐
form is heel veelzijdig en weet niet alleen veel over
Windows, maar ook veel over Office‐producten en allerhande
tools die op Windows draaien.

En door de halfopen wand kon je zo doorlopen naar de Co‐
lenberghzaal 2. Hier dus geen ALV of andere grootschalige
vergadering, maar nog meer stands:

Figuur 2‐ Colenberghzaal 2

Vanuit de Colenberghzaal 1 liep je langs de stand van de in‐
teressegroep Apple, vervolgens langs de combinatiestand van
Android (zowel IG als Platform) en SeniorenAcademie. Deze
combinatie werd vooral ingegeven door de combinatierollen
die diverse vrijwilligers bekleden. Heel praktisch, zo hoefden
ze dus niet op verschillende plaatsen tegelijk te zijn. Zoals
gezegd, Muziek zat niet meer afgezonderd, maar tussen de
andere stands. Wat meer betrokken bij wat er zoal gebeurt
en het lijkt erop dat er geen sprake was van wederzijdse
overlast.

Daarna kwam de IG Drones. Er werd binnen niet gevlogen; ik
weet niet of er buiten wel werd gevlogen, maar op enig
moment ging het best wel hevig regenen. Op zich is er bui‐
ten wel goede gelegenheid, met de grote speelweide voor de
deur.

Daarnaast was er veel ruimte ingeruimd voor Domotica (ook
weer een combinatie van IG en Platform) en ook de IG Flight‐
Simulator had een uitgebreide stand. Daartussen zat dan de
IG Retro, die in de praktijk meer ruimte leek te hebben dan
op de tekening aangegeven. Misschien gezichtsbedrog, maar
dat doet er niet toe, ze vielen toch op. De grote zaal had dus
twee ingangen en ook twee nooduitgangen. Die twee ingan‐
gen werden ook gebruikt, de nooduitgang hebben we be‐
houdens in‐ en opruimen gelukkig niet nodig gehad.
Daarnaast hadden we dan nog de IG Programmeren, met veel
aandacht voor het zelf programma’s maken. Scratch be‐
handelen ze nog niet, maar wel Python, Basic, Pascal en nog
veel meer. In het kader van samenwerking tussen Platforms
en IG ligt de IG Programmeren toch wel heel dicht tegen het
Platform WebOntwerp aan.

Ten slotte, de IG AI, ofwel kunstmatige intelligentie. Steeds
meer in de belangstelling, zoals ook Ton in het voorwoord
van de vorige editie aangaf.

Zoals de tekening aangaf, er was ook een leestafel. De be‐
langstelling daarvoor leek wat minder, maar ik kan natuurlijk

ook net op de verkeerde momenten hebben gekeken. Al met
al was er in elk geval genoeg te beleven in de grote zaal
zonder dat men elkaar echt in de weg zat of liep.

Omdat ik ook behept ben met de modeltreinenhobby was ik
uiteraard ook even te vinden in de Statenkamer:

Figuur 3 ‐
Statenkamer

Hier dus, als gezegd, drie interessegroepen, Trainsimulator,
ECS en modelbaanautomatisering. Zeker modelbaanauto‐
matisering had groots uitgepakt, twee complete banen, één
met spoor N en één met spoor H0 en dan ook nog een proef‐
opstelling, waar o.a. met Arduino gewerkt werd. Ook de
simulatoren hadden voldoende te tonen en ECS toonde aan
dat er ook leven is naast Windows, Apple OS en Linux.

Lezingen

Er was een uitgebreid programma van lezingen, met veel
verschillende onderwerpen. Je merkt dan ook, dat sommige
mensen speciaal voor de lezingen komen, maar dan ook
daarna naar de zalen komen om zich verder te informeren.

Figuur 4: Het programma van de lezingen

De ‘Over de Veghtzaal’ bevindt zich helemaal links als u het
gebouw van HF Witte betreedt. Hier was in de ochtend het
nodige te doen rondom Domotica, waarbij Gjalt Zwaagstra
van ons Platform en Nico Oosterwijk van de IG ieder op hun
manier iets over Domotica overbrachten. De samenwerking
tussen IG en Platform is hier al bijna een fusie. En dat mag
ook.
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Om 12:00 werd deze zaal gebruikt voor de ALV, waarover
straks meer. In de middag hield Ger Stok een betoog over de
geheimen van het BIOS (namens het Platform Windows) en
daarna begeleidde Will Henselaar van IG Apple een Workshop
over het upgraden van oude Macs.

De Jagtkamer is de kleinste lezingenzaal. Hier werden voor‐
heen onze workshops gehouden maar deze dag waren het
lezingen. Isja hield een betoog over Artistieke fotografie. De
presentatie was deels van Wessel en deels van Isja, maar Isja
hield het hele betoog. De zaal was niet vol, maar daardoor
was het wel een interessante, interactieve sessie. Zeer de
moeite waard om te leren dat je foto niet per se technisch
perfect hoeft te zijn om een mooie foto te worden. En zeer
leuk om te zien wat je allemaal met je smartphone kan
doen.

Daarna was er een lezing van Aat de Vries over videobewer‐
king met Pinnacle Studio. In de middag was er nog een lezing
over vliegen met drones en daarna een lezing over Chrome‐
book, namens de IG/het Platform Android. Ook hier een per‐
fecte samenwerking.

De Oostbroeckzaal, voorheen het domein van Platform
Muziek, had deze keer als thema ‘Linux’. Ger Stok begeleid‐
de een workshop ‘Linux Mint’, waarvoor aanmelding vooraf
vereist was. Verder waren er drie lezingen over Linux, één
van Ton Valkenburgh, één van Peter de Bruin en één van Piet
Kooijman. Deze lezingen werden goed bezocht, Linux is
blijkbaar hot.

Algemene Leden Vergadering

De agenda was aan de leden gestuurd en zag er als volgt uit:

Figuur 5 ‐ Agenda ALV

Een formeel verslag wordt nog opgesteld en zal over enige
tijd op de website worden geplaatst, binnen het uitsluitend
voor leden toegankelijk deel van de website. Een paar pun‐
ten uit de vergadering wil ik wel alvast noemen.

We acteren intussen als ‘gewone’ interessegroep, al zijn nog
niet alle formaliteiten rondom het opheffen van de vereni‐
ging afgerond. De vergadering ging akkoord met de benoe‐
ming van Joep Bär in de beoogde rol van penningmeester van
de IG.

Zoals in de kaderdag voorbereid ging de ALV akkoord met de
plannen voor voortzetting van CompUsers als interessegroep.
De kaderdag zette ook aan tot een focus op één verbeter‐
punt: in plaats van alleen maar goede voornemens waar ver‐
volgens niets van terecht komt. Het verbeterpunt, dat reeds
in gang is gezet, is de onderlinge communicatie en samen‐
werking en promotie, binnen en buiten HCC.

En of we Platforms nu laten samengaan met interessegroe‐
pen, of interessegroepen opnemen in Platforms, dat willen
we aan de natuurlijke loop van de dingen overlaten. Beide
zijn mogelijk en we willen beslist niet gaan forceren.

Ten slotte

Het was dus een leuke en nuttige dag, waarbij we elkaar
weer eens konden zien, gezellig konden spreken, al dan niet
onder het genot van een drankje. Het was een goed geor‐
ganiseerde dag waarop ik in elk geval geen wanklank heb
gehoord. De opkomst, er is ruimte voor meer bezoek en ik
reken er eigenlijk op dat de volgende keer, op 16 september
aanstaande, er weer meer mensen deze kant op komen. Maar
voordat het zo ver is: op 17 juni is er weer een HCC!kennis‐
dag. En ook daar hoop ik veel bezoekers te treffen. Het is de
bedoeling, dat ik daar wat uitgebreider over Scratch mag
vertellen.

Tot ziens daar!

O ja, en voor de laatste stand van zaken, zowel rondom toe‐
komstige activiteiten als aangaande de notulen van de ALV,
verwijs ik zoals gebruikelijk naar onze website:
https://www.compusers.nl.

Hieronder een korte impressie hoe
geanimeerd/gezellig het was




